

ARMANI

Hotel Dubai



RAMADAN KAREEM

From Armani Hotel Dubai

RAMADAN NIGHTS BY ARMANI

A time to reflect, and a time for togetherness, welcome to our home this Ramadan.

An ambiance of serenity frames the most elegant seasonal social gatherings at Armani/Pavilion, with the cool March nights an exclusive opportunity for al fresco iftar and sohour dining.

Inspired by the reflective tranquillity of the crescent moon, we invite you to break your fast, or socialise before sunrise, in the most exquisite setting, against a backdrop of gentle oud melodies and the captivating Dubai Fountain spectacle.

الأمسيات الرمضانية في أرماني

مرحباً بك في ضيافتنا في شهر رمضان الكريم هذا العام، حيث تنعم بوقت للتأمل وللتقارب.

تشكّل هذه المناسبة إطاراً للقاءات الهادفة في أرماني/بافيليون، حيث تمنح أمسيات شهر مارس الرائعة فرصة لا تتكرّر للاستمتاع بتناول الإفطار والسحور في الهواء الطلق.

في هذه الأجواء الهادئة، ندعوك لتناول الإفطار أو اللقاء مع أصدقائك قبل شروق الشمس في أجواء رائعة على خلفية أنغام العود اللطيفة ومشهد نافورة دبي الأسر.

A WORLD OF IFTAR FLAVOURS

As the sun sets, break your fast with a signature Armani Iftar experience that pairs traditional tastes and global flavours from east to west.

Plump dates and fresh seasonal juices offer an authentic welcome, with a mouthwatering array of international buffet dishes to follow, featuring classic Middle Eastern recipes and highlights from our award-winning Italian, Indian and Japanese restaurants.

Savour our culinary team's showcase of Iftar favourites including slow-cooked melt-in-the-mouth ouzi, scrumptious shawarma; Michelin-starred Italian best-sellers from Armani/Ristorante; and a dedicated kids' corner for family-friendly dining.

AED 385 per person
AED 365 per person for group bookings of 30 or more guests
Available from sunset until 9 pm

عالم من نكهات الإفطار

عند المغرب، استمتع بتجربة إفطار أرمانى المميّزة التي تجمع بين النكهات التقليدية والنكهات العالمية من الشرق إلى الغرب.

وتوفّر التمور والعصائر الموسمية الطازجة أجواء ترحيبية أصيلة، مع مجموعة شهية من أطباق البوفيه العالمية التي تتميز بوصفات عربية كلاسيكية وأطباق مميّزة من مطاعمنا الإيطالية والهندية واليابانية الحائزة على جوائز.

تذوّق أطباق الإفطار المفضّلة والتي تشمل: الأوزي الطريّ المطهو على نار هادئة، والشاورما الشهية، وأفضل الأطباق الإيطالية الحائزة على نجمة ميشلان من أرمانى/ريستورانتي، وركن مخصّص للأطفال مع أطباق مناسبة لجميع أفراد العائلة.

٣٨٥ درهماً إماراتياً للشخص
٣٦٥ درهماً إماراتياً للشخص لحجوزات المجموعات من ٣٠ ضيفاً أو أكثر
متوفر من المغرب وحتى الساعة ٩:٠٠ مساءً

A SOCIAL SOHOOR TO SAVOUR

Time slows down for Ramadan and gives us all a reason to reconnect and relax in the company of friends, family and colleagues.

Armani/Pavilion is the city's most sought-after Sohour destination, with an ambience and culinary offering perfect for Ramadan gatherings. Savour a delectable collection of global flavours from across the region, served buffet style.

We stay traditional with local, Arabian, Levantine and North African specialities, including shakshuka, your choice of fresh manakish; kunafa and lokum; and Emirati luqaimat doughnuts. Relax, mingle and chat in a picture-perfect setting while traditional musicians and the Dubai Fountain sound and light show adds something extra special to your evening.

AED 295 per person
Available from 10 pm to 1 am

سحور شهّي للاستمتاع باللقاءات

يمرّ الوقت برفقٍ في شهر رمضان الكريم، ليمنحنا جميعاً الفرصة لإعادة التواصل والاسترخاء برفقة الأصدقاء والعائلة والزملاء.

أرmani/بافيليون هو وجهة السحور الأكثر رواجاً في المدينة، إذ يتميّز بأجواء ومأكولات تتكامل مع أجواء هذا الشهر الكريم. تذوّق مجموعة لذيذة من النكهات العالمية من جميع أنحاء المنطقة، والتي تقدّم على طراز البوفيه.

واستمتع بالأطباق التقليدية مع المأكولات المحلية والعربية من المشرق العربي إلى المغرب؛ بما في ذلك الشكشوكة المغربية، والمناقيش الطازجة، والكنافة وراحة الحلقوم المشرقية، واللقيمات الإماراتية. استمتع بالاسترخاء واللقاءات والدردشة في أجواء مثالية، بينما يضيف الموسيقيون وعروض نافورة دبي الحافلة بالأصوات والأضواء بُعداً مميّزاً للغاية على أمسياتك.

٢٩٥ درهماً إماراتياً للشخص
متوفّر من الساعة ١٠:٠٠ ليلاً وحتى الساعة ١:٠٠ بعد منتصف الليل

ARMANI

Hotel Dubai

BOOK NOW

Email: restaurant.reservations@armanihotels.com

Call: +971 4 888 3666